
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 2. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 59

Det er fremhævet den ene gang efter den anden, hvor vigtigt det er med sprinkleranlæg

på plejehjem, plejeboliger m.m. Hvorfor er det så muligt, fuldt lovligt at bygge/indrette ple-

jehjem, plejeboliger m.m. i et plan uden sprinkleranlæg? Skal sikkerheden ikke være den

samme for alle?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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